
Referat fra FAU-møte 12. juni 2018 

 

Tilstede: Jannicke Igland, Kristian H. Eriksen, Tone-Karin Veen, Permjit Singh Bhamra, Stefan Manger, 

Siri Duesund, Randi Eikemo, Evy Emblemsvåg, Gjertrud Saunes og Tanja Hoel.  

Meldt forfall: Geir Titland, Anne Marie Fenstad, Pia Oscarsson, Kristine Heitmann og Jorunn Tjoflaat 

Fra skolen: Renate Macpherson (rektor). 

Saksliste: 

 

1.       Oppgradering av rundkjøring: Rektor har vært i kontakt med kommunen og fått tilbakemelding 

på at det ikke blir aktuelt å utvide rundkjøringen. Årsaken er at kommunen har som mål å gjøre det 

bilfritt rundt alle barneskolene. Når skolen blir rustet opp vil derfor hele rundkjøringen bli fjernet. 

Rektor vil jobbe for å få innkjøring forbudt mellom 07:30 og 16:30 innenfor bommen. 

 

2.       Neste års FAU: Det er veldig nyttig for FAU med et visst overlapp i medlemmer fra år til år. 

Jannicke, Pia, Randi, Gjertrud, Tanja og Kristine ønsker å fortsette. 

 

3.       TV-aksjonen 2018: Går av stabelen søndag 21.oktober og inntektene skal gå til Kirkens 

Bymisjon. FAU har ansvaret for innsamlingen i Haukedalen skolekrets. Pia, Gjertrud og Kristine blir 

med i komiteen i år. 

 

4.       Nærmiljøanlegg: Vi har fått de 300 underskriftene vi trengte (eksakt 345). Listen med 

underskrifter blir vasket, og sendes Bergen bystyre for behandling, forhåpentligvis før nyttår (eller 

innen seks måneder etter at den er mottatt). Vi kan prøve å få dette opp som sak, gjennom elevene 

på skolen, i Ungdommens bystyre. Ungdommens bystyre har neste møte 18. september 2018.  

 

5.       Temakveld for foreldre til høsten med tema nettvett/sosiale medier. Vi diskuterte på forrige 

møte å arrangere temakveld for foreldre med politiet eller eventuelt barnevakten. Noe av dette vil 

bli tatt opp på felles foreldremøte på begynnelsen av skoleåret klassevis eller på trinn. Det er også 

ønskelig å ha trinnvise diskusjonsmøter i etterkant for å få bevisstgjøring rundt sosiale media og 

kanskje forhåpentligvis inspirere til å få felles regler om å vente lengst mulig med å introdusere barna 

til sosiale media. Rektor tar kontakt med Natteravnene, og hører om det passer for dem å komme på 

høstens felles foreldremøte og informere om sitt arbeid med tanke på rekruttering. 

 

6.       Økonomi FAU: 87 228,- (på bok) utenom eventuelle penger fra 17. mai komiteen  

 

7.       Eventuelt. Rektor ønsker seg to tønnegriller til sosiale formål på skolen, samt en vennebenk 

man kan ha stående ute som elever kan sette seg på dersom de er alene. Da må medelever invitere 

de med i leken. FAU er positiv til å ta denne utgiften. 

Neste møte i FAU blir 28. august kl 19:30 på personalrommet 

  

 

Referent: Kristian H. Eriksen 


